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Burmistrz Mieroszowa
Pan Andrzej Lipiński

Szanowny Panie B urmistruł,

Niniejszym sldadam interpelację dotyczqcq odbudowy wiaĄl przslstankowej w Kowalowej przy boisku
sportowym.

Od czerwca 20]9 roku kiedy to na skutek wypadku drogowego doszło do zniszczenia wiaĘ
przystankowej Mieszkańcy wsi znowu sq zmuszeni do oczekiwania na autobusy stojqc pod goĘm
niebem.

Bardzo proszę ąby Pan Burmistrz wydał stosowne dyspozycje doĘczqce odbudowy wiaĘ
odpowiednim pracownikom merytorycznyrn tak aby wiata została odbudowana nieałłocznie,
Pragnę zwrócić uwagę, że jesień to olcres nvięlcszonych opadów atmosferycznych , a Wszyscy zdajemy
sobie sprawę z niedogodności wynikajqcych z oczekiwanią na autobus w takich warunkach,

Dodam, że jak już informowałam wcześniej Pan Błażej Brajer z wałbrzyskiego okręgu GDDKiA nie
widzi problemu i nie ma przeciwskązań do tego aby nowo powstałq wiatę przesunqć o kilka metrów w
lewo zwięlcszajqc bezpieczeństwo osób oczekujqcych ną autobus, Taką propozycja przesunięcia wiaty
wzięła się z tego, że już 2 razy doszło do dewastacji wiaĘ w tym konlcretnym miejscu na shltek
wypadlw komunikacyjnego .

Z góry w imieniu swoim i Mieszkąńców dziękuję.
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